
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. október 10. (17:32-18:42)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Ügyvivő Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Horváth Szonja Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Megbízott Kommunikációs Bizottság

elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

10.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

11. Szupkay Benedek Meghívott vendég

12.Szántó Lili Meghívott vendég

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Andrónyi Réka azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy már folyamatban van náluk
a választási időszak és az aláírások gyűjtése is elkezdődött.

Bérczes Borbála azzal fordul az Elnökség felé, hogy a múlt héten megbeszélt 12 szülő
közül sajnos csak 11 fogadta el a felkérést, ezért ki kéne választani, hogy ki legyen a B listáról
az, akit felkérnek a helyére. Bérczes Borbála újra felolvassa a B listát, az Elnökség tagjai
megvitatják a lehetőségeket, majd egyöntetű döntést hoznak.

Czingráber Péter azt osztja meg, hogy van két új jelentkező a Perspektívába, aminek
nagyon örül. Elmondja, hogy 3 mű érkezett be, amiket a hétvégén meg is szerkesztett. Ezen
kívül írt a K30 Art Cafenak, hogy tudják majd hirdetni őket az Egyetemen.

Deák Barbara arról számol be, hogy sorra érkeznek be a fellebbezések, valamint
kiírtak egy KÖB-öt október 18-ra. Nagy Anna Flórával kitalálták, hogy ki legyen majd az
utódja, ezzel kapcsolatban kéri Demetrovics Hannát, hogy írjon majd ki egy szavazást.

Németh Fanni elmondja, hogy lett volna egy Rekrutációs Egyeztető Bizottsági ülés,
de valamiért nem volt hívás. Említi még, hogy kitette a képeket a HÖK Irodába és, hogy a
beküldött átadás-átvételi dokumentumokat már el is kezdték átnézni.

Lillik Dóra 4-én a Főmentorral megbeszélte a közéleti ösztöndíj kérdését Deák
Barbara jelenlétében és ez így mindenkinek rendben volt. 6-án Bodoni Csengével, a Külügyi
Bizottsági taggal részt vettek az Erasmus app értékelésén. Elmondja, hogy a Student club
indításával kapcsolatban már a többedik külföldi hallgató kereste meg, aminek nagyon örül,
és emellett elkezdte frissíteni az erasmus élménybeszámolókat.

Tóth Dorottya Panna azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy 5-én
zökkenőmentesen lezajlott a Csocsóbajnokság, valamint az elbeszélgetések is. Hétvégén
kikerült az Etalon pályázás, a Bevonó táborba való jelentkezési form, valamint az elmúlt
napokban posztolt munkatáblák elképesztő gyorsasággal már be is teltek. Tegnap, 9-én pedig
részt vett egy terepbejáráson a Kossuth Klubban.

Wawra Máté arról számol be, hogy felkérték Bokányi Barbarát Kommunikációs
bizottsági tag pozícióra, aki el is fogadta a felkérést, valamint 7-én elkészült a

2



Kommunikációs Bizottság táblázat. Október 8-án tartottak egy online megbeszélést Schenek
Boglárkával és Bokányi Barbarával, ahol információátadás és a táblázat átbeszélése történt
többek között. Október 9-én Tóth Huba Benedekkel volt egy meetingje a #mediagroup
felvételi beszélgetésekről, valamint elmondja, hogy azóta is folyamatosan csinálják a
plakátolást.

Horváth Szonja ma megint tartott egy tudásátadást utódjának, Szántó Lilinek, emellett
pedig megírták a 2023 évi költségvetési tervezetet.

Demetrovics Hanna azt osztja meg az Elnökséggel, hogy már 24 Küldöttgyűlési tagot
sikerült toborozni, valamint 4-én kiírt egy Határozatot a kari Tanulmányi Bizottságba való
delegálásról.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy 4-én részt vett egy EHÖK Elnökségi ülésen, 4-én
és 6-án az elbeszélgetéseken, 9-én pedig egy kari Tanulmányi Bizottsági ülésen. Ezen kívül
volt egy Szenátuson, ma 10-én pedig egy Vezetői értekezleten. Elmondja, hogy a Vezetői
értekezleten szóba került a jelenlegi izraeli helyzet és, hogy felmerült a kérdés, hogy ki kéne-e
tenni valamilyen részvétet nyilvánító posztot. A továbbiakban az Elnökség tagjai megvitatják
az ezzel kapcsolatos gondolataikat és közös álláspontra jutnak ezt illetően. Fejes Zsófia kéri
az Elnökséget, hogy, ha bármilyen konfliktust észlelnek azonnal tájékoztassák.

2. Egyebek

Szántó Lili felveti, hogy számára is nagyon hasznos lenne egy hasonló táblázat, mint
amit a Kommunikációs Bizottság kezdett el alkalmazni. Ezzel a felvetéssel az Elnökség
egyhangúan egyetért.

Fejes Zsófia elmondja, hogy lesz majd egy Neptun Kliens workshop. Deák Barbara és
Demetrovics Hanna szeretnének majd részt venni rajta.

Fejes Zsófia felveti, hogy a HÖK-ös emailek alá lehetne tervezni egy design aláírást.
Az Elnökség tagjai támogatják a felvetést.

Fejes Zsófia beszámol róla, hogy beszélt Jones Lorna Emmával az átadás-átvételi
dokumentumokkal kapcsolatban. Az Ellenőrző Bizottságot vagy az aktuális felek, vagy a
Titkárok fogják tájékoztatni a jövőben.

Fejes Zsófia ünnepélyesen kijelenti, hogy immár minden pozíció betöltésre került a
HÖK-ben. Elmondja, hogy az Összetartás valószínűleg a vizsgaidőszak utáni szünetben lesz
esedékes. Horváth Szonja ezzel kapcsolatban ismerteti a tudnivalókat és a gazdasági keretet.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 18:42 perckor lezárja.
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Budapest, 2023. október 10.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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